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Referat fra ordinær generalforsamling på Bogense Hotel 
 

 

  Onsdag den 14. maj 2025 kl. 19.30 

 

1. Valg af dirigent. 
 

2. Formandens beretning.    (Lars Wassmann) 
 

3. De reviderede årsrapporter med afdelingsregnskaber 

fremlægges til godkendelse. (Marianne Christoffersen) 
 

4. Budgetterne for indeværende driftsår fremlægges 

til godkendelse.    (Marianne Christoffersen) 
(Prisblad vedlagt) 
 

5. Forslag fra bestyrelsen. 
 

6. Indkomne forslag fra andelshaverne. 
 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

På valg er følgende: Finn Hansen 

   Jørgen Simonsen   
        

8. Valg af suppleant til bestyrelsen. 

På valg er følgende: Poul Rasmussen 
 

9. Valg af revisor. 

På valg er følgende: Marianne Møllegaard Christoffersen, Deloitte 
 

10.  Eventuelt. 

 
 

 

Punkt 1 

Formanden Lars Wassmann bød velkommen og foreslog på bestyrelsens vegne 

advokat Søren Olesen som dirigent. 

Der var ingen modforslag og Søren Olesen var valgt. 

 

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig og 

beslutningsdygtig. 

 

Da punkt 1 hermed var overstået, gik man til punkt 2 – formandens beretning, som 

blev aflagt af Lars Wassmann. 

 
 

 



 

Punkt 2 

Dirigenten spurgte om der var spørgsmål til beretningen, da dette ikke var tilfældet, 

gik man videre til punkt 3. 

 
Punkt 3 

Statsaut. revisor Marianne Christoffersen fremlagde regnskaberne for både varme og 

vand og gav forklaring på de afvigelser, der var i regnskaberne i forhold til sidste år. 

 

Hun forklarede hvordan regnskabstallene hang sammen og hvad tallene dækkede 

over.  

Regnskaberne blev godkendt uden kommentarer.  

 

Punkt 4 

Marianne Christoffersen fremlagde også budgetter for 2024 og gjorde opmærksom 

på, at budgettet indeholdt prisstigninger på såvel varme som vand. Hun gjorde 

opmærksom på, at der forventes et lille overskud på vandsiden og et nul på varmen.  

 

Poul Rasmussen gjorde opmærksom på et der var en trykfejl i budgettet på 

varmesiden.  

 

Efter rettelsen blev budgettet godkendt.  

 

Punkt 5 

Der var ingen spørgsmål fra bestyrelsen. 

 

Punkt 6 

Der var ingen spørgsmål fra andelshaverne. 

 

Punkt 7 

Valg til bestyrelsen på valg var følgende:  

Finn Hansen 

Jørgen Simonsen 

 

Finn Hansen blev genvalgt. 

Jørgen Simonsen ønskede ikke genvalg.  

Bestyrelsen foreslog Poul Christoffersen. Poul var ikke til stede, men havde 

udarbejdet en lille beskrivelse af ham selv, som blev læst op.  

Poul Christoffersen blev valgt.  

 

Punkt 8 

På valg til suppleant var Poul Rasmussen.  

Poul blev genvalgt.  

 

 

 

 



 

Punkt 9 

Valg af revisor 

Dirigenten gjorde opmærksom på, at der var fejl i dagsordenen i avisen, det er 

Marianne Møllegaard Christoffersen der er på valg og ikke Lars Knage Nielsen.  

Marianne blev valgt.  

 

Punkt 10 

Eventuelt. 

Knud Erik Petterson stillede spørgsmål til mangelfuld asfaltering i forbindelse med 

opgravninger. Palle forklarede hvordan det hænger sammen nu og tidligere. Han 

henviser til, at det er kommunens ansvar.  

Poul Rasmussen takkede for det store arbejde medarbejderne og bestyrelsen gør. 

 

Dirigenten spurgte om der var flere der ønskede ordet, det var ikke tilfældet. 

Dirigenten takkede for god ro og orden og gav ordet til formanden. Formanden 

takkede dirigenten for veludført arbejde.  

 

Referent: Lars Wassmann 

 

Dirigent: Søren Olesen 


